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Ανάγκη να αναγάγουμε το δημογραφικό
ζήτημα σε κεντρικό πολιτικό ζήτημα
Τόνισε ο Αλ Μεϊκόπουλος σε συνάντηση με την Ένωση Πολυτέκνων Ν Μαγνησίας

Με
την Ένωση Πολυτέκνων

Ν Μαγνησίας
συναντήθηκε ο Βουλευτής

Μαγνησίας του ΣΥ.ΡΙΖ.Α

Προοδευτική Συμμαχία Αλέξανδρος

Μεϊκόπουλος στα γραφεία

της Ένωσης και συγκεκριμένα

με την Προέδρο και
γενική σύμβουλο της Ανώτατης
Συνομοσπονδίας Πολυτέκνων
Ελλάδος κ Σουλτάνα Πράπα
τον Γενικό Γραμματέα κ Βόιο
Κουκλουμπέρη και μέλη της
Ένωσης

Όπως επισημαίνει σε σχετικό
δελτίο Τύπου που εξέδωσε ο Βουλευτής

Η απουσία της πολύτεκνης

και πολυμελούς οικογένειας
από τις εξαγγελίες του Πρωθυπουργού

στη ΔΕΘ αλλά και τις
κυβερνητικές παρεμβάσεις για
την ανακούφιση των νοικοκυριών

μέσα στις δυσχερείς οικονομικές
συνθήκες που βιώνει η χώρα έχει
προκαλέσει την έντονη δυσαρέσκεια

των πολυτέκνων που ζητούν

τα αυτονόητα
Η Πρόεδρος και τα μέλη της

Ένωσης συζήτησαν με τον Βουλευτή

για τα μέτρα και τις πρωτοβουλίες

που ζητούν και αναμένουν

προκειμένου να ληφθεί

επιτέλους η συνταγματικά κατοχυρωμένη

ειδική φροντίδα από
το κράτος ενώ ανέφεραν ζητήματα

και αδικίες που αφορούν
συνταξιοδοτικά και φορολογικά
θέματα την πολιτική των επιδομάτων

ενίσχυσης τον διορισμό
πολύτεκνων εκπαιδευτικών αλλά
και προβλήματα που απασχολούν
πολύτεκνους στρατιωτικούς και

προσωπικό των Σωμάτων Ασφαλείας

Ο Αλ.Μεϊκόπουλος από την
πλευρά του υπογράμμισε την
ανάγκη να αναγάγουμε το

δημογραφικό

ζήτημα σε κεντρικό
πολιτικό ζήτημα με κεντρική λύση
με ολοκληρωμένο πλαίσιο αλλαγής

της δημογραφικής πολιτικής
της χώρας με δυναμικές παρεμβάσεις

που θα έχουν συνοχή και

ορίζοντα Δεν μπορούμε να εκπλησσόμαστε

από τη διαρκή μείωση

του πληθυσμού όταν οι νέοι
αδυνατούν να συντηρήσουν το
δικό τους σπίτι και να δημιουργήσουν

οικογένεια και οι πολύτεκνες

οικογένειες δηλώνουν αδυναμία

να αντεπεξέλθουν ειδικά
τον τελευταίο ενάμιση χρόνο
στις καθημερινές τους ανάγκες
ανέφερε
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I Συνάντηση
Αλ Μεϊκόπουλου
με την Ενωση
Πολυτέκνων
Ν Μαγνησίας

Με την Ενωση Πολυτέκνων Μαγνησίας

συναντήθηκε ο βουλευτής
Μαγνησίας του ΣΥ.ΡΙΖ.Α Προοδευτική

Συμμαχία Αλέξανδρος
Μεϊκόπουλος στα γραφεία της
Ενωσης και συγκεκριμένα με την
προέδρο και γενική σύμβουλο της
Ανώτατης Συνομοσπονδίας Πολυτέκνων

Ελλάδος Σουλτάνα Πράπα
τον γενικό γραμματέα Βάιο Κου
κλουμηέρη και μέλη της Ενωσης

Η δημογραφική κατάρρευση της
χώρας οι διαχρονικά αποσπασματικές

και ανεπαρκείς πολιτικές
στήριξης της πολύτεκνης οικογένειας

η ακρίβεια και η ενεργειακή
κρίση που πλήττει πολλαπλά τους
πολύτεκνους βρέθηκαν στο επίκεντρο

της συζήτησης

Η απουσία της πολύτεκνης και
πολυμελούς οικογένειας από τις
εξαγγελίες του πρωθυπουργού
στη ΔΕΘ αλλά και τις κυβερνητικές
παρεμβάσεις για την ανακούφιση
των νοικοκυριών μέσα στις δυσχερείς

οικονομικές συνθήκες που
βιώνει η χώρα έχει προκαλέσει
την έντονη δυσαρέσκεια των πολυτέκνων

που ζητούν τα αυτονόητα

Η πρόεδρος και τα μέλη της Ενωσης

συζήτησαν με τον βουλευτή
για τα μέτρα και τις πρωτοβουλίες
που ζητούν και αναμένουν προκειμένου

να ληφθεί επιτέλους η συνταγματικά

κατοχυρωμένη ειδική
φροντίδα από το κράτος

Ο Αλ Μεϊκόπουλος από την
πλευρά του υπογράμμισε την
ανάγκη να αναγάγουμε το δημογραφικό

ζήτημα σε κεντρικό πολιτικό

ζήτημα με κεντρική λύση με
ολοκληρωμένο πλαίσιο αλλαγής
της δημογραφικής πολιτικής της
χώρας με δυναμικές παρεμβάσεις

που θα έχουν συνοχή και ορίζοντα
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Πώς θα δοθούν τα κεφάλαια για το πρόγραμμα Σπίτι μου
Σύσκεψη με τις τράπεζες
και τους αρμόδιους φορείς
αναμένεται να διενεργηθεί
αύριο Πέμπτη για το πρόγραμμα

της στέγασης των
νέων Σπίτι μου

Της Ειρήνης Σακελλάρη
ι$αΜΙαή@ηαβ(τηροή&.ξτ

ΗΔΗ τ α πιστωτικά ιδρύματα έχουν
αρχίσει να προετοιμάζονται και
έχουν αποδεχθεί τη συμμετοχή
τους στο πρόγραμμα ενώ έχουν
μελετήσει τον τρόπο με τον οποίον

θα κινήσουν τις σχετικές διαδικασίες

Παράλληλα η κυβέρνηση
υπό τον υπουργό Επικρατείας

Άκη Σκέρτσο θα βοηθήσει στην

παραμετροποίηση του συγκεκριμένου

προγράμματος και θα επιλύσει

τυχόν προβλήματα χρηματοδότησης

του
Οι τράπεζες από την πλευρά

τους έχουν ξεκαθαρίσει πως τα
κεφάλαια θα δοθούν στους δικαιούχους

με τραπεζικά και μόνον

κριτήρια ώστε να μην υπάρξει
μια νέα γενιά κόκκινων δανείων
έστω κι εάν τα πιστωτικά ιδρύματα

από τα 500 εκατ ευρώ του
προγράμματος

θα διαθέσουν μόνον τα
1 25 εκατ ευρώ ενώ τα υπόλοιπα
θα δοθούν από προγράμματα της
ΔΥΙΤΑ Δημόσια Υπηρεσία Απασχόλησης

Τα δάνεια θα είναι άτοκα για
τις πιο ευάλωτες κατηγορίες πολιτών

τρίτεκνοι-πολύτεκνοι ενώ

Τα πιστωτικά ιδρύματα

θα έχουν τον
πρώτο και τον τελευταίο

λόγο στην κατεύθυνση

επιλογής των
δανειοληπτών

θα φέρουν ένα μικρό επιτόκιο που
στην παρούσα φάση με βάση τα
επιτόκια του πιστωτικού συστήματος

της χώρας είναι 1 δεν
αναμένεται πάντως να ξεπεράσει

το 25 της επιτοκιακής απόδοσης

των στεγαστικών δανείων
των τραπεζών όπου και αν αυτές
διαμορφωθούν

Υπολογίζεται πως ιο πρόγραμμα
αυτό που θα ξεκινήσει το πρώτο

τρίμηνο του 2023 θα αφορά

αρκετές χιλιάδες ωφελούμενους
που θα ήταν πρακτικά αδύνατον
να έχουν πρόσβαση στο τραπεζικό

σύστημα
Όσοι ενι αχθούν στο πρόγραμμα

αυτό θα πληρώνουν δόση στεγαστικού

δανείου που θα είναι πολύ
χαμηλότερη από το ενοίκιο που
αντιστοιχεί στο σηίτι που επέλεξαν

Το δάνε ιο θα καλύπτει υψηλότερο
ποσοστό της εμπορικής αξίας

του ακινήιου 90 σε σχέση
με τα στεγαστικά δάνεια των τραπεζών

που καλύπτουν συνήθως
έως το 80 και σε πάρα πολλές
περιπτώσεις το 70 Αυτό σημαίνει

ότι η ιδιωτική συμμετοχή
που πρέπει να συνεισφέρουν οι
νέοι μειώνεται στο 10 της αξίας

του σπιτιού αντί για 20 που

προβλέπεται στις συμβάσεις των
τραπεζικών στεγαστικών δανείων

Από την πλευρά των τραπεζών
πέρα από τις δικλίδες ασφαλείας
που θα πρέπει να τεθούν για το
πρόγραμμα θα πρέπει να υπάρξει

και ένα αυστηρό πρωτόκολλο
συντονισμού με τη ΔΥΠΑ Συγχρο
νως οι τράπεζες δεν είναι καθόλου
απίθανο να συνδυάσουν την παροχή

δανείου και με άλλα προϊόντα

ασφαλιστικά §τεεη κ.λπ
ανοίγοντας τον ορίζοντα της δανειοδότησης

εφόσον τα εισοδήματα
του δανειοληπτη στην πορεία

αυξηθούν Η αυριανή θα είναι η
πρώτη μιας σειράς συσκέψεων
που θα πραγματοποιηθούν για
την υλοποίηση του πραγράμματος

5/0.15551662
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Σϊιμιρα περισσότερα από 3.5 εκατ νοικοκυριά
στη χώρα δεν έχουν στις κατοικίει τους
ιιλιακους θερμοσίφωνες με απητεΛεσμα

ειδική ιους χειμερινούς μήν ες οι
λογαριασμοί ριυματος να εκτοξεύονται

1 ΜΠΟΝΟΥΣ ΠΑ ΑΝΤΙΚΑΤΑΣΤΑΣΗ
ΤΩΝ ΠΑΛΙΩΝ ΚΑΙ ΤΗΝ ΑΓΟΡΑ ΝΕΩΝ

Πρόγραμμα
επιδότησηε

για nflicwoùs
θερμοσίφωνες

ΕΙΟΙΚΟΝΟΜΗΣΗ ΕΝΕΡΓΕΙΑΣ

Το μέσο κόστος αγοράς tous κιιμαίνεται ora 800-1.000 ευρώ
ενώ εχησίω5 μια 4μελής οικογένεια θα εξοικονομήσει
το 20 ins ηλεκτρικής ενέργειας που καταναλώνει

Πρόγραμμα
επιδότησης για αντικατάσταση

και τοποθέτηση
ηλιακών θερμοσίφωνων αναμένεται

να έρθει το επόμενο διάστημα
όπως ανακοίνωσε ο υπουργός Περιβάλλοντος

και Ενέργειας Κώστας Σκρέκας
επιβεβαιώνοντας σχετικό ρεπορτάζ του
Ελεύθερου Τύπου Όπως μάλιστα

διευκρίνισε το σχετικό πρόγραμμα έχει
ενταχθεί στο Repower EU και μόλις
προχωρήσει π ευρωπαϊκή έγκριση θα
ξεκινήσει

Σύμφωνα με πληροφορίες του ET
το πρόγραμμα επιδότησης για αντικατάσταση

των παλιών ενεργοβόρων θερμοσίφωνων

και την αγορά και τοποθέτηση
ηλιακών θα θυμίζει τα ήδη δημοφιλή
προγράμματα Εξοικονομώ και Ανακυκλώνω

Αλλάζω Συσκευή Συγκεκριμένα

τα νοικοκυριά ανάλογα με τα
εισοδηματικά και κοινωνικά κριτήρια
θα λαμβάνουν μηόνους επιδότησης για
αντικατάσταση και αγορά νέου ηλιακού
θερμοσίφωνα Το μέσο κόστος αγοράς
τους κυμαίνεται στα 800-1.000 ευρώ
ενώ ετησίως μια 4μελής οικογένεια θα
εξοικονομήσει το 20 της ηλεκτρικής
ενέργειας που καταναλώνει Αυτή τη
στιγμή περισσότερα από 3,5 εκατ νοικοκυριά

στη χώρα δεν έχουν στις κα
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ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ
ΤΕΤΑΡΤΗ 21 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ 2022

ΕΛΕΥΟΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ
ΤΕΤΑΡΤΗ 21 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ 2022

0 υπουργός Περιβάλλοντας και Ενέργειας, Κώοπις
Σκρέκας. 6ιευκρίνιο£ cru to ιιρόγραμμα εηιδόιηοης για

αντικατάσταση και τοποθετηαη ηλιακών θερμοαί ιρωνων
ixet ivmxÙti οίο Rcpowfi EU και μόλις προχωρήσει

Ίκή έγκριοη. θα ξεκινήσει.

πογρτειο
ΕΡΙΘΑΛΛΟ
ΕΝΕΡΓΕΙΑ

ΜΑΡΙΝΑ ΞΥΠΝΗΤΟΥ
mxipnitou@e-typos.com

τοικίες τους ηλιακούς θερμοσίφωνες,
με αποτέλεσμα, ειδικά τους χειμερινούς
μήνες, οι λογαριασμοί ρεύματος να εκτοξεύονται.

Οπως εξηγούν οι ίδιες πηγές, ο 
θερμοσίφωνας 

σε ένα μέσο νοικοκυριό
καίει περ(που το 20% της κατανάλωσης 

του ηλεκτρικού ρεύματος, όταν

ένα ψυγείο καταναλώνει περ
6-7%. Ενδεικτικά, ένας ηλιακ<
μοσίφωνας με χωρητικότητα δει
1 60 It (μια τυπική τιμή είναι τ
ανά άτομο) και διπλής ενέργει
τη δυνατότητα να λειτουργήσε
ηλεκτρικό ρεύμα) κοστίζει 84e.
Το κόστος μπορεί να φτάσει
2.299 ευρώ, αλλά με πολύ π
τερα χαρακτηριστικά, ενώ μηο£ g
καλυφθούν ανάγκες μέχρι και

που το
ςθερ-

αμενής
40 It

ις (έχει
και με
ευρώ.
και τα
ρισσό-
ούν να

ατό-

Μηδενικές
οι πιθανότητες
για διακοπές
ρεύματος
ΕΛΑΧΙΣΤΕΣ έως μηδαμινές 

χαρακτήρισε τις
πιθανότητες για διακοπές
ρεύματος ο υπουργός
ΠΕΝ, Κώστας Σκρέκας,
μιλώντας στην τηλεόραση 

του ΣΚΑΪ. «Στη ζωή,
και όταν μαίνεται ένας
πόλεμος συμβατικός και
ενεργειακός, κανείς δεν
μπορεί να αποκλείσει
τίποτα, αλλά επαναλαμβάνω 

ότι είναι πολύ μικρές
αυτές οι πιθανότητες,
σχεδόν μηδενικές». Οπως
είπε, στους λογαριασμούς
ρεύματος θα συνεχιστεί η
απορρόφηση του 90% με
94% των αυξήσεων και τα
νοικοκυριά θα στηριχθούν
ανεξαρτήτως εισοδήματος 

και εάν πρόκειται για
κύρια ή μη κύρια κατοι- m
κία. Σε κάθε περίπτωση,
στόχος της κυβέρνησης
είναι να διασφαλιστούν
προσιτές τιμές ενέργειας 

για νοικοκυριά και
επιχειρήσεις, να ληφθούν
ρυθμιστικές αποφάσεις για
την αποσύνδεση της τιμής
του φυσικού αερίου από
της ηλεκτρικής ενέργειας
και να διασφαλιστεί η
επάρκεια εφοδιασμού.

μων. Δηλαδή χωρητικότητας 300 It και
τριπλής ενέργειας λέβητα. Σημειώνεται
ότι η τριπλή ενέργεια χρησιμοποιεί είτε
την ηλιακή είτε την ηλεκτρική ενέργεια,
αλλά και εκείνη που προέρχεται από την
κεντρική θέρμανση του σπιτιού, μέσω
μιας «σερπαντίνας» που εισέρχεται στο
boiler και ζεσταίνει το νερό. Λόγω της
πολυπλοκότητας των σωληνώσεων, οι
συγκεκριμένοι έχουν μεγαλύτερο κόστος 

εγκατάστασης -συντήρησης, ι*
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